
 

 

Jaarverslag RvT 2023 
 

Vergaderingen RvT 

In 2023 is de Raad van Toezicht (RvT) 4 keer bijeengekomen voor reguliere vergaderingen en 

een extra ingelaste vergadering.  

Deze vergaderingen kennen een aantal agenda onderwerpen waaronder de notulen, het 

tegenstrijdig belang, de mededelingen van de directeur-bestuurder en vaste onderwerpen 

die voornamelijk raakvlakken hebben met financiën.  

 

Ook heeft de voorzitter van de RvT een vergadering van de OR bijgewoond.  

 

Bij het agendapunt financiën bespreken we vaste onderwerpen waarbij de vergaderingen in 

2023 in het teken stonden van: 

 

1. Voorlopige jaarcijfers 2022 

2. Jaarrekening 2022: de jaarrekening is goedgekeurd na een toelichting van de 

directeur-bestuurder en de accountant. Het bestuursverslag is toegelicht door de 

directeur-bestuurder. De RvT heeft de directeur-bestuurder met complimenten 

decharge verleend.  

3. Voorlopige begroting 2024  

4. Definitieve begroting 2024; de RvT heeft de begroting 2024 vastgesteld.   

 

Overige zaken die afgelopen jaar specifiek zijn besproken zijn o.a. de personeelskrapte,  

openen van nieuwe locaties, het Integraal Huisvestingsplan van gemeente De Fryske 

Marren, meer jaren onderhoudsplan van SKIK en de huisvesting in St. Nicolaasga.  

 

De extra RvT vergadering in januari 2023 kende als centraal onderwerp een verkenning n.a.v. 

ontwikkelingen rondom huisvesting in Balk en een eventuele aankoop van vastgoed ’t Haske.  
 

Samenwerking RvT en bestuurder  

De samenwerking tussen de directeur-bestuurder en de RvT is professioneel en verloopt 

goed. Op belangrijke onderwerpen wordt de RvT tijdig en uitvoerig geïnformeerd door de 

directeur-bestuurder en volgt er in de vergaderingen een open gesprek. Het betreft dan o.a. 

strategie, financiën, pedagogiek, uitbreiding, huisvesting, en personele zaken. Besluiten 

worden in goede samenspraak genomen. Er is in het afgelopen jaar ook gesproken over het 

visiedocument van SKIK in het kader van het jaarplan. In het jaargesprek met de bestuurder 

is geconcludeerd dat er op goede wijze leiding wordt gegeven door de directeur-bestuurder 

aan SKIK en de RvT heeft daarvoor waardering uitgesproken.  

 

Bezetting RvT 

Ariadne Harsta is toegetreden als nieuw lid van de RvT. Ariadne heeft bestuurlijke ervaring 

door haar werk voor een woningcorporatie. Door het vertrek van Cor Schuurman als 

voorzitter heeft Henk Laros het voorzitterschap tijdelijk op zich genomen. In december 2023 

hebben we afscheid genomen van Henk Laros en is het voorzitterschap overgenomen door 

Pieter Homma. Pieter heeft als achtergrond het ondernemerschap.  

 



 

 

 

 

De RVT kent nog een lid in de persoon van Minke Koornstra en zij is werkzaam in het 

onderwijsmanagement.  

 

Evaluatie RvT 

Vanwege de wisselingen in de samenstelling van de RvT en een goede overdracht is besloten 

om een evaluatie traject rondom de Governance o.l.v. een extern bureau uit te zetten. Dit 

heeft begin 2024 plaats gevonden. Het onderzoek hebben we in januari afgerond met een 

gezamenlijke sessie met de directeur-bestuurder en de RvT in Oranjewoud oner leiding van  

de externe begeleider. Het evaluatietraject heeft bruikbare input opgeleverd voor een 

verdieping van de agenda van de RvT met themaonderwerpen en enkele portefeuille 

afspraken. Daarnaast is de werving van een nieuw RvT lid gestart met een duidelijk 

omschreven gewenst profiel. Dit gewenste profiel is tot stand gekomen naar aanleiding van 

het uitgevoerde evaluatieonderzoek en de verkregen AEM-Cube rapportage over de 

vaardigheden en kwaliteiten van de verschillende leden van de RvT en de directeur-

bestuurder.  

 

Tot slot 

De RvT spreekt tenslotte haar waardering uit voor de inspanningen die iedereen binnen SKIK 

heeft geleverd. In dit eerste post Corona jaar staat SKIK uitstekend op de kaart en dat is 

ieders verdienste werkzaam bij SKIK . 

  


